
łł - Petycja odrębna:
§2.1) Na mocy ań. 63 KonsMucji RP W ramach przepisóW an 2 pkt 'l, 2 i 3 Ustawy z dnia 11 lipca 2014 r_ o
petyc.iach (Dz,U.2014.,l195 z dnia 2014.09.05) W związku z art.241 Kodeksu postępowania administracyjnego
(Wnioski optymalizujące funkcjonowanie administIacji publicznei), Wnosimy petycję do Kierownika JsT o próĘ
dokonania analizy - możliwości wdrożenia w Urzędzie procedur airiązanych z p€łnym uźywaniem
środków komunikacji elektronicznej W postępowaniach o udzielenie zamówienia - w formie o której
mowa w ań. loa Ustawy Prawo zamóWień publicznych,
oczywiście Wnioskodawca jest śWiadomy przesunięcia vacatio ląis - do 2020 r. i obowiązywania już
pżedmiotowych plzepisóW w Zakresie zamówień pźekraczających pr€i unłne,

§2.2) Na bazie dokonane,i analizy Wnosimy o krótkie, kilkuzdaniowe podsumowanie w odpowiedzi na niniejsą
p€tycję - mocnych i słabych stJon ewentualnego YYdfożenia procedur pelnego użytkowania środkóW
komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zamówienia. oczywiście w odniesieniu do
obecnie panującego W Jednostce stanu faktycznego.

§2.3) Aby zachować pełną jawność i transparentnośc działań - Wnosimy o opublikowanie treści petycji na stronie
inlernetowej podmiotu rozpatrującego petycję lub uzędu go obsługującego (Adresata) - na podstawie ań. 8 ust,
1 WW, Ustawy o petycjach (Dz.U.2014.1195 z dnia 2014.09,05) - co jest jednoznaczne z Wyrźeniem zgody na
publikac,ię Wszystkich danych. chcemy działać w pełnijawnie i transparenlnie.

osnowa Petycji i wniosku - en bloc:
Wnioskodawca pozwala sobie zwrócić uwagę DecydentóW na lvzmiankowaną Wyżej problematykę W oparciu o
powołane w preambule argumenty oraz dane Ędące W jego posiadaniu, z których Wynika, że W niektórych
Urzędach ilość postępowań prz etargowych prowadzonych z jednym oferentem - dochodzi do 46 o/o W 20'16 r. -
sic, ćo plasuje nas najgorzej W Europie Wg Raporiu Komisji Europejskiej!
Taka Sytuacja musi niepokoić kaźdego podatnika iWymaga analizy pod kątem Wdrożenia ewentualnych procedur
sanacyjnych.
Pełna rapoń dostępny jest na stronie:
http://ec.europa.eMnternal_markeuscoreboard/performanceJer_policy_arerpublic__procuremenuindex_en.htm

Pomimo, że nie Wnioskujemy o informację pzetwożoną W zakresie Wymagając,ym znacznych nakładóW pracy,
uzasadniamy nasze pylania stosownie do brzmienia ań. 3 ust. 1 pki. 1 Ustawy o dostępie do informacji
publicznej - tym, że przedmiotowa informacja oraz ewentualna późniejsza próba optymalizacji tego obszaru
wydaje się szczególnie istotna z punktu Widzenia lnteresu społecznąo - jak argumentowano powyźej.

Zastzegamy sobie możliwość opublikowania efektów Akcji na naszym pońalu WWW.gmina.pl.


